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      Protokoll Kommunala pensionärsrådet 
Måndag 17 februari 2025, klockan 10.00 – 12.00 

Svenljungasalen Norr, Kommunhuset 

Närvarande 
Tjänstepersoner:  
Anna Fallesen, verksamhetschef 
Liselott Johansson, sekreterare 
Poa Pettersson, kostchef § 4 
Ann-Marie Hobbs, kostansvarig äldreomsorg § 4 
Erika Björklund, Medicinskt ansvarig sjuksköterska §  
 
För socialnämnden:  
Anita Kristenson (C), vice ordförande 
 
För PRO:  
Lisbeth Jakobsson 
Monika Glans 
Roland Lindberg 
Mauno Lundin 
Elisabeth Rosander 
 
För SPF:  
Christina Lundin 
Kerstin Johansson 
Åsa Hallberger 
Roger Karlsson 
Elisabeth Larsson 
Christina Axelsson 
 
 

§ 1 Val av justerande och tid för justering 
Lisbeth Jakobsson utses att justera dagens protokoll. 

§ 2 Godkännande av dagordning samt tillägg av övriga frågor 
Tillbud 

Närtrafik 

Platser på Lysjölid 

Ledsagning till Hammarlinds 

§ 3 Uppföljning av föregående mötesprotokoll 
Närvaron justeras. 
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Hur ser det nu ut med personalsituationen? Förvaltningen svarar att det prövas lite nya grepp 
inför sommaren och ser positivt ut just nu. Relativt stabil bemanning för övrigt. Tjänsterna 
biståndshandläggare är nu fulltaliga och all myndighet kommer att organiseras tillsammans. 

Insatsregistreringen: En modul för att ta ut statistik saknas men arbete pågår med att lösa det. 
Vissa handhavandeproblem har visat sig och arbete pågår med det. Även äldreboendena kommer 
att gå in i detta. 

Nya socialtjänstlagen: Utbildning pågår av personalen. Kommer att innebära att alla 
verksamheter behöver ställa om till andra arbetssätt. 

Fast omsorgkontakt.: Är delvis infört i verksamheterna. Innebär nya arbetsuppgifter. 

§ 4 Äldres mat. Kostenheten svarar på rådets frågor  
Kan alla pensionärer äta på boendena? 
Svar: Alla är välkomna att äta och kostar 95 kronor med dessert. Behöver inte anmälas innan 
om man är en eller två men kommer 10 behöver man anmäla. Vill man hämta och ta med 
maten hem går det bra och kostnaden är densamma. 

Ska det sägas upp kökspersonal på grund av att för få äter i matsalen? 
Svar: Nej.  

I invånarappen bör matsedel för äldreboendena finnas. 
Svar: Den finns. 

Sopporna som serveras på fredagar är ibland för tunna, bör vara mer matiga 
Svar: Samtal har gjorts med kostcheferna och de ska tänka på detta. Fetare efterrätt och 
bröd serveras också. 

Serveras bara halva smörgåsar? 
Svar: Smörgåsarna till frukost ordnas på avdelningarna. Alla som vill ha mer smörgås får 
givetvis detta. Alla ska bli mätta. 

Hjälp att ta mat i matsalen när man sitter i rullstol? 
Svar: Givetvis kan man få hjälp av kockarna att ta mat. Bara fråga och be om hjälp. 

Kostråd från de boende: 
Ja det kommer att startas. Förslagslåda finns uppsatt där man kan lämna förslag på rätter 
och annat. 

Ann-Marie och Poa tar gärna emot frågor som dyker upp.  
anne-marie.hobbs@svenljunga.se 
poa.pettersson@svenljunga.se 

§ 5 Information om träffpunkter i kommunen 
Hammarlinds öppettider har justerats något för att passa ihop med ungdomsverksamheten. 
Flera nya aktiviteter har kommit till och även ett utökat samarbete med flera frivilliga och 
olika organisationer. 
7 mötesplatser i samverkan med bygdegårdar är nu igång ute i kommunens ytterområden 
och dessa varvas med kommuninformation och trevligheter. 
Rådet delges statistik på aktiviteter och besökare. 
Folkhälsopengarhar tilldelats för att utöka musikunderhållning och även bidrag för att 
fortsätta Seniorbion. 

mailto:anne-marie.hobbs@svenljunga.se
mailto:poa.pettersson@svenljunga.se
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Program för aktiviteterna finns i Invånarappen och i evenemangskalendern. SMS tjänsten 
används av 55 personer idag. Egen sida för information om aktiviteter finns numera i STT. 

Ta gärna kontakt med Charlotta om man undrar över något: 
charlotta.hamnell@svenljunga.se 

§ 6 Frågor från rådet till förvaltning och nämnd 
Har ni ändrat något när det gäller de som bor på Ängen att få mer möjlighet att komma till 
matsalen? 
Svar: Nej, inte ännu men förvaltningen ser behovet av ledsagning. Insatser behöver ändras 
och arbete pågår. 
Hur långt har det kommit när det gäller nytt Vård och Omsorgsboende? 
 
Svar: Ärendet är återremitterat till nämnd och förvaltning från kommunfullmäktige för att 
bredda utredningen. Vissa underlag behövs från Svenljunga verksamhetslokaler innan 
ärendet går upp för beslut. Arbetet pågår och förväntas gå upp för beslut före sommaren. 

Hur ser det ut med läkarbesöken på våra boenden? 
Svar: Sjuksköterska och läkare gör rond varje vecka och de som behöver bokas in för 
läkarbesök. 

Finns kollektiv gruppolycksfall försäkring för de som bor på våra boenden, som tex i skolor i 
allmänna utrymmen? 
Svar: Svar kan inte lämnas på dagens möte men Anna tar med sig frågan. 

Får vi någon ny delårsrapport? 
Svar: Årsbokslut med kvalitets- och patientsäkerhetsberättelse 2024 kommer att delges 
rådet efter nämndens sammanträde 26 februari. Utskrifter görs till de som vill ha det. 

När man nyanställer i vården, kollas brottsregistret och är det löpande uppföljning? 
Svar: Nej det är inte tillåtet för arbetsgivaren att kräva men vi kan alltid fråga. Däremot om 
man jobbar med eller i närhet av barn är det ett krav. Detta kollas då varje år. 

Är det någon "kö" till boendena? 
Svar: Ja, för dagen finns 8 personer som inte fått sina beslut verkställda. 

Vart ska man vända sig om man har frågor om närtrafiken och seniorkorten? 
Svar: Till Kontaktcenter. 

Lysjölid och Måsens platser för boende 
Svar: Borås har nu avslutat sitt köp av platser och Svenljunga kommun har nu själva belagt 
platserna. 

Tillbud och olycksfall i verksamheterna, statistik 
Svar: Redovisning och statistik tas ut regelbundet och finns med i årsbokslutet. Även statistik 
på avvikelser tas ut regelbundet. 

Närtrafik och deras turer inne i Sexdrega 
Svar: Västtrafik är de som kan svara på dessa frågor. 

§ 7 Information från nämnd och förvaltning 
Medicinskt ansvarig sjuksköterska Erika Björklund deltar för att informera om projekt 1177 i 
Nära vård. Sker i samverkan med kommunala primärvården och gäller utanför kontorstid. 
Innebär att kommunala primärvården på beställning kan utföra vissa sjukvårdsuppgifter även 

mailto:charlotta.hamnell@svenljunga.se
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hos personer som inte är inskriven i kommunala primärvården och gäller 18 år och uppåt. 
 
Presentation av nya socialtjänstlagen som delgavs socialnämnden i januari, delges rådet via 
mail eller utskrifter till den som vill ha det. 

Information lämnas om pågående utredningar gällande anmälan Lex Sarah och Lex Maria. 

§ 8 Nästa möte i rådet  
Pensionärsrådets nästa möte flyttas till nytt datum 8 maj 2025 klockan 13.00. 

Erika Björklund, MAS deltar på nästa möte. 

 

 

Liselott Johansson 
Sekreterare 
 

Justeras: 
 

 

Kjell Persson   Lisbeth Jakobsson 
Ordförande    Pensionärsrådet 
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